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Intervingueren, vestits d'uniforme, a Tassembléa de veïns 

La Guàrdia Civil informa a Caldes sobre 
el tema de la supressió de les casernes 

CALDES DE MALAVELLA. (De la nostra Redacció).- El 
sergent de la Guàrdia Civil de Caldes de Malavella infor
mà abans-d'ahir a la nit en un acte en què participaren 
unes dues-centes persones sobre la possible supressió 
de les casernes i manifestà que si bé s'estan fent trà
mits «el que fa falta és que la gent es posi d'acord». 
L'assemblea de veïns era per constituir una comissió 
per «fiscalitzar la gestió de l'ajuntament» en el tema 
— segons el que un portaveu va manifestar— i fins i tot 
el rector de la parròquia, Pere Teixidor, va apuntar-se a 
la comissió, que és integrada per sis persones. 

Mentre ahir l'alcalde de Cal
des, Lluís Comalada, rebla una 
carta del governador civil, Mi
quel Solans, en la qual li comuni
cava oficialment la decisió de no 
suprimir la caserna de Guàrdia 
Civil de Caldes, uns dos-cents 
veïns d'aquesta població es reu
nien al local de les monges 
abans-d'ahir ja que continuen 
pensant que el perill de supressió 
dels quarters és vigent. En la 
reunió, convocada mitjançant 
papers escrits en castellà i sense 
anar signats per ningú ^ s i bé 
després se'ns informà que es 
tractava d'una «junta gestora de 
veïns»— va intervenir, després 
de ser requerit per un dels mem
bres de la mesa, el sergent de la 
dotació, que anava d'uniforme 
igual com un seu company. El de 
la mesa preguntà als guàrdies ci
vils si «el ministeri era o no 
capaç de parlar amb el nostre 
ajuntament per fer uns quarters 

nous». La resposta, des del da
rrer banc de la sala, vingué dona
da pel sergent, que públicament 
assegurà que aquests tràmits ja 
s'estaven fent però que en to t 
cas «el que fa falta és que la 
gent es posi d'acord». 

EL RECTOR, 
TAMBÉ A LA COMISSIÓ 

Al llarg de la reunió, on s'enre
gistraren sonores mostres de su
port incondicional a la Guàrdia 
Civil, els membres de la mesa in
formaren als presents d'un do
cument elaborat amb un seguit 
de punts i que servirà de text ba
se per a l'acció d'aquesta comis
sió. S'hi apuntaren sis persones, 
entre les quals hi ha el rector de 
la parròquia, Pere Teixidor, que 
justament abans-d'ahir era no
menat arxiprest de la Selva. El 
mossèn també intervingué a 

Al darrer ple celebrat 

Anglès ha modificat les 
seves taxes municipals 
ANGLÈS (Del nostre corres
ponsa l , Josep Món del 
Raval).— La modificació de 
taxes, l'aprovació del padró 
de l ' impost sobre solars sen
se edificar i la modificació de 
les tarifes de l'aigua potable, 
varen ésser els acords que, 
entre altres, es prengueren en 
el darrer ple municipal. 

La modificació d'algunes 
de les taxes que es varen 
aprovar en el darrer ple muni
cipal varen ésser: la de modi
ficació pel servei de recollida 
d ' e s c o m b r a r i r e s per t a l 
d'ajustar-se al real cost ac
tual d'aquest servei. Els 
preus del servei seran: per ha
b i t a tge 1 . 6 0 0 pesse tes 
l'any, quantitat que es repar
tirà én els sis cobraments que 
es fan junt amb els rebuts de 
l'aigua. Pel que fa a les boti
gues, fàbriques, bars i altres, 
l 'augment serà el mateix que 
per als habitatges, d 'un deu 
per cent. 

La tarifa actual, fins que es 
posi al cobrament l'aprovada 
per l 'Ajuntament, data del 
mes d ' oc tub re (̂ e l 'any 
1 9 8 1 , i el cost del servei des 
de llavors s'ha incrementat 
en diverses ocasions.. 

També es va aprovar la mo
dificació de les taxes per lli
cències d'obres, les quals fo
ren aprovades el mes de juliol 
de 1.979. 

Es va acordar també de f i
xar la quantitat de cent pes
setes com a taxa per cada 
c e r t i f i c a t que expede ix i 
l 'Ajuntament. L'Ajuntament 
va tractar i aprovar la nova 
ordenança que determinarà 

les taxes dels serveis de reti
rada de vehicles de la via pú
blica, servei que es concreta 
en la utilització de grua per re
tirar vehicles que suposin pe
rill o obstacle important al 
carrer. Els preus de la nova 
taxa seran de 2 . 1 0 0 pesse
tes pel transport del vehicle i 
de 2 5 0 pessetes per dia de 
custòdia. 

APROVAT EL PADRÓ 
DE L'IMPOST SOBRE 
SOLARS 

També, dintre dels temes 
tractats en la llarga ordre del 
dia, es. van aprovar els pa
drons de l' impost sobre so
lars sense edificar i el de l ' im
post sobre solars sense tan
car. L'acord va ésser per 
aquests dos padrons que es 
varen aprovar, on es registra
ren els solars actualment sen
se edificar i sense tancar, els 
quals es posaran a exposició 
pública. Pel que fa a l ' import 
previst en el padró dels solars 
sense edificar, puja a un total 
de 1 .642 .952 pessetes i el 
del servei de solars sense tan
car és de 3 7 9 . 6 2 0 pessetes. 
Aquests-dos impostos ja eren 
aprovats per l 'ajuntament, i 
tan sols faltava l'aplicació, 
que es va aprovar en aquest 
ple. 

Pel que fa a l'estudi de les 
tarifes de l'aigua potable, el 
ple va aprovar l'estudi que 
l'enginyer municipal va fer 
sobre el cost de l'aigua pota
ble. Aquest estudi s'enviarà a 
la comissió de preus'de Cata
lunya per tal que s'autoritzi la 
modificació convenient. 

L'estat deplorable de les casernes va obligar a fer obres —sense permís 
municipal— al teulat de l'edifici. (Foto: Jordi Soler) 

l'acte en una mena d'homilia que 
va arrencar els aplaudiments 
dels assistents. Va manifestar-
que «com podran anar els nanos 
a col·legi sense la Guàrdia Civil? 
Com podran anar els joves a l'es
plai sense ells? Si es perd la se
guretat es perd el turisme. No hi 
haurà seguretat per a les boti
gues. Caldes és un poble molt 
bonic, per això vénen aquests 
vellets, compren records, etc... 
El mossèn —puntualitzà— ha 
vingut a aquesta reunió perquè 

es quedi la Guàrdia Civil, no per 
enfrontar-se amb l'ajuntament». 

En l'al.locució que un dels por
taveus de la reunió va fer, en què 
s 'a rgumentava una pretesa 
manca de seguretat, s'arribà a 
definir l'alcalde comi «aquell des
pentinat amb barba» i s'assegu
rà que «fa uns 4 2 anys les dones 
anaven sense faixa perquè no hi 
havia violadors, i ara n'hi ha... El 
tema és clar: volem o no volem 
guàrdia civil a Caldes?». La res
posta de les dues-centes perso

nes va ser unànime a favor de la 
permanència de la benemèrita a 
la població. 

Els punts aprovats perquè 
aquesta comissió tiri endavant 
en la seva tasca de control del 
consistori marquen que l'ajunta
ment es pronunciï a favor de la 
pernïanència, que es facin un se
guit de passos perquè això sigui 
possible- i que, en definitiva, es 
facin unes casernes noves. «El 
tinent coronel de la Guàrdia Civil 
— asseguraren— ofereix el paga
ment de la mà d'obra amb dues-
centes mil pessetes mensuals i 
la comissió —amb ajuda o no de 
l'ajuntament— recaptarà de les 
empreses, de Sils, Riudellots i 
Caldes, mitjans econòmics per 
comprar materials i, en cas que 
no fos suficient, se'n demanaran 
a l'ajuntament». 

Al f inal, la reunió s'acabà amb 
la voluntat unànime que la Guàr
dia Civil es quedi i que el mal es
tat en què es troben els quarters 
no sigui un factor vinculant que 
obligui a. treure" la dotació. Una 
nova caserna seria la solució, se
gons que es digué, i els passos ja 
s'han començat a fer. Mentres
tant, com hem dit al principi, el 
governador civil de Girona co
municava a l'alcalde Comalada 
que la Guàrdia Civil no marxaria 
de Caldes. 

Enguany el certamen arriba a la tercera edició 

Bassols clou a Tossa lès 
Jornades de Dret Català 

TOSSA (Del nostre correspon
sal, Vicenç Gascons).— El con
seller de Justícia de la Generali
ta t de Catalunya, Agustí Bas^ 
sols, presidirà avui al matí la 
cloenda de les lli Jornades de 
Dret Català, que han estat orga
nitzades per la càtedra de Dret 
Català «Duran i Bas» de la Uni
versitat Central de Barcelona, 
amb la col·laboració de l'Ajunta
ment de la vila. 

Des del dia 2 6 en què es van 
donar inici; s'estan celebrant les 
ill Jornades de Dret Català a 
Tossa, amb l'assistència de més 
de 120 congressistes, la majoria 
catedràtics d'universitats i pro
fessors d'universitat de Dret Ci
vi l , així com historiadors i pro
fessors d'història de dret privat, 
etc. 

La jornada d'obertura fou 
inaugurada per j'alcalde de Tos
sa, Telm Zaragoza," amb unes 
paraules de benvinguda. Tot se
guit van començar les jornades 
de treball amb la primera ponèn
cia: «Formació doctrinal con
temporània de dret català de 
successions», a càrrec del pro
fessor dr. Bartolomé Clavero 
Salvador, catedràtic d'Història 
del dret de la universitat de Jerez 
de la Frontera i, posteriorment, 
debat sobre la ponència. 

Aquestes ill Jornades del Dret 
Català a Tossa constitueixen 
una gran importància per al dret 
català i el dret d'arreu l'Estat es
panyol, prova d'això és que els 
treballs de les anteriors Jorna
des, (que se celebren biennal-
ment), van éser publicades —les 
de l'any 82— a la revista jurídica 
de Catalunya, una revista amb 
gran prestigi en el món del dret i 
que la reben tots els advocats 
d'arreu l'Estat. . 

Les III Jornades de dret català aplegaran, 
tèria, 

Estan presents a les jornades, 
un dels membres de la comissió 
que va redactar la compilació de 
dret civil l 'any 1 9 6 0 i que des
prés de 2 4 anys ha estat refor
mada per primera vegada. Tam
bé es troba present el sr. Faust 
Esteba, president de la Comissió 
Jurídica Assessora de la Genera
litat de Catalunya. 

LES JORNADES DE 
TREBALL 

La segona jornada va transcór
rer amb tota normalitat i segons 
el programa previst per l'organit
zació. Des de 2 /4 d'onze del ma
tí fins a la 1 de la tarda, es va 
realitar la segona ponència a càr-j 
rec del professor Lluís Puig i Fer
riol, catedràtic de Dret Civil de la 
Universitat Autònoma de Barce
lona; posteriorment es va fer el 
debat corresponent a la ponèn
cia, partint d 'un sol tema: «Prin
cipis successoris». 

Ahir la jornada va girar entorn 
de «Limitacions a la facultat de 
disposició», tercera ponència a 

com l'any passat, experts en la ma-

càrrec del sr, Joan Josep López i 
Burniol, notari i professor de dret 
civil de la universitat autònoma 
de Barcelona, seguit d'un debat 
sobre la tercera ponència. 

A la tarda, de cinc a vuit, van 
donar lectura de les comunica
cions a la tercera ponència i de
bat sobre les comunicacions. 

AVUI, LA CLOENDA 

Avui és jornada de cloenda de 
les lli Jornades de Dret Català a 
Tossa, on a partir de 2/4 d ' l 1 
començaran les propostes de 
conclusions de les tres, ponèn
cies realitzades, aquests dies an
teriors i debat i redacció de les 
conclusions definitives. 

Serà a partir de dos quarts 
d'una que començarà la sessió 
de clausura presidida pel conse
ller de Justícia de la Generalitat 
de Catalunya, honorable Agustí 
Bassols. També ha confirmat la 
p resènc ia el p res iden t de 
l'Audiència Territorial de Barce
lona, el sr. Cesàrio Rodríguez. 
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